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               Z Á P I S  č .  0 4 / 2 0 2 3  
   z online jednání PREZIDIA ČSS, z.s. dne 24. 2. 2023 

 
Přítomni: I. Hermel, P. Bittner, J. Priščák, K. Frantalová, J. Fidler, P. Černoch 
Omluveni: M. Tenk 
Host: Z. Král 
Hlas poradní: R. Vrtišková, J. Zámyslická 
 
Jednání Prezidia bylo zahájeno ve 10 h. 
 
Program:  
Program porady: 
Kontrola plnění úkolů z minulé porady 
nové body k jednání: 
1) aktuální stav střelnice v Brně Soběšicích 
2) informace o stavu financí ČSS 
3) informace o brokové střelnici v Plzni 
4) informace o přípravě nových stanov ČSS 
 
 
 
2) informace o stavu financí ČSS, z.s. 
- Pan Bittner informoval o přípravě podání žádosti o investiční dotaci. Pan Král připravil 
současný stav financí pro přehled, zda je ČSS schopen zaplatit 15% spoluúčast na dotaci. 
Hlasování o schválení podání žádosti dotace v programu NSA „Rozvoj materiálně technické 
základny sportovního svazu“: 
Pro: 6, proti: 0, zdrželi se: 0. 
Hlasování o předložení návrhu na podání investiční dotace Výkonnému výboru k vyjádření: 
Pro: 6, proti: 0, zdrželi se: 0. 
- Prezidium vyzvalo pana Krále ke každoměsíčnímu předložení přehledu příjmů a výdajů a 
stavu financí na účtech ČSS, z.s. 
 
1) aktuální stav střelnice v Brně Soběšicích 
- Prezidium souhlasí se zřízením bankovního účtu pro střelnici v Soběšicích pro jasný přehled 
stavu financí týkajících se pouze této střelnice. 
- Pan Lidinský bude pokračovat v pravidelném podávání informací o provozu na střelnici 
v Soběšicích. 
Hlasování o zřízení nového účtu pro potřeby provozu střelnice v Soběšicích: 
Pro: 6, proti: 0, zdrželi se: 0. 
 
3) informace o brokové střelnici v Plzni 
- Pan Černoch informoval o probíhajících aktivitách pro znovuotevření střelnice. Pan Černoch 
doufá v otevření od dubna.  
 
4) informace o přípravě nových stanov ČSS 
 - Pan Hermel informoval o schůzce s právním zastoupením ohledně přípravy Stanov ČSS, z.s. 
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5) různé: 
- Pan Bittner informoval o tom, že sportovní ředitel pan Havlík slíbil výpomoc, dokud bude 
třeba. 
- Na pozici sportovního ředitele ČSS, z.s. bude vypsáno interní výběrové řízení. 
- Pan Priščák domluvil schůzku na sekretariátu ohledně organizace vyhlášení ankety střelec 
roku. 
- Pan Fidler informoval o zpracování rozdělení střeliva pro RSCM a SSK. 
Výdejky pro RSCM jsou připraveny. 
Hlasování o rozdělení střeliva pro RSCM a SSK: 
Pro: 6, proti: 0, zdrželi se: 0. 
Informace o rozdělení pro SSK visí na webu ČSS, z.s. v sekci Zprávy z SMK. 
- Pan Fidler požádal Prezidium, aby požádalo státní trenéry o uvolnění sportovců na Světové 
univerzitní hry, které se konají na přelomu července a srpna 2023 v Číně.  
Hlasování: 
Pro: 6, proti 0, zdrželi se: 0. 
- Pan Priščák navrhl na nominaci na Cenu J. S-G. Jarkovského za nejhodnotnější sportovní 
výkon uplynulého roku puškaře Petra Nymburského. 
Hlasování: 
Pro: 6, proti: 0, zdrželi se: 0. 
- Pan Hermel informoval o změně v nájemních podmínkách na střelnici ČSS, z.s. v Praze 
Sedlci. Pozemky pod střelnicí změnily majitele, cena za pronájem zatím není známa. 
- Pan Hermel informoval o navýšení nájmu kanceláří sekretariátu ČSS, z.s. 
- Pan Bittner informoval o jednání s projektantkou střelnice v Soběšicích paní Procházkovou. 
- Paní Vrtišková informovala o proběhlém jednání Revizní komise. 
- Pan Černoch informoval o jednáních s panem Blažíčkem ohledně Facebookových stránek 
ČSS, z.s.  
- Pan Bittner informoval o přejímkách a namátkových kontrolách na chystaných MČR, 
závodech 1. kategorie a KZR, KSZ.  
 
 
 
 
Usnesení P - 04/2023: 
11 - Prezidium ČSS, z.s. bere na vědomí informace o stavu jednání ohledně střelnice v  
Soběšicích a schvaluje zřízení samostatného bankovního účtu pro tuto střelnici. 
12 - Prezidium ČSS, z.s. schvaluje podání žádosti o dotaci v programu „Rozvoj materiálně 
technické základny sportovního svazu“.  
13 - Prezidium ČSS, z.s. schvaluje předložení návrhu na podání investiční dotace 
Výkonnému výboru k vyjádření a ukládá paní Zámyslické její podání.  
14 - Prezidium ČSS, z.s. schvaluje rozdělení střeliva pro RSCM a SSK. 
15 - Prezidium ČSS, z.s. schvaluje Petra Nymburského na nominaci na Cenu JSGJ a ukládá 
paní Zámyslické odeslání této nominace. 
16 - Prezidium ČSS, z.s. ukládá panu Králi každoměsíční předkládání přehledu příjmů a 
výdajů.  
17 - Prezidium ČSS, z.s. pověřilo pana Hermela jednáním s panem Blažíčkem ohledně 
spolupráce. 
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 Úkol - zadání Datum 

zadání 
Datum 

uskutečnění 
Zodpovědná 

osoba 
splněno 

1. Žádost - Movité 
investice 2023 – 
shromáždění materiálu 

10. 2. 2023 20. 2. 2023 J. Fidler ano 

 Žádost - Movité 
investice 2023 - podání 

10. 2. 2023 28. 2. 2023 J. Zámyslická ano 

2. Zpracování přehledu 
příjmů a výdajů 

24. 2. 2023 každý měsíc Z. Král průběžně 

3. Nominace CSGJ 24. 2. 2023 28. 2. 2023 J. Zámyslická ano 

      

      

      

      

      

      

      

      

 
 
 
 
 
Příští jednání Prezidia je naplánováno na čtvrtek 9. 3. 2023 v 11 hodin. 
 
 
V Praze dne 24. 2. 2023        Ivan Hermel 

prezident ČSS, z.s. 
  
Zapsala: J. Zámyslická, tajemnice ČSS, z.s. 


